



Life Energy Motion

Dasar Kesihatan dan Keselamatan Kumpulan LEM

Sebagai sebuah syarikat terkemuka dalam pengukuran elektrik, LEM merekabentuk penyelesaian terbaik untuk tenaga dan mobiliti, memastikan sistem pelanggan kami dioptimumkan, boleh dipercayai dan selamat. Keselamatan adalah bahagian asas dalam strategi Kumpulan LEM.

SKOP

Polisi Kesihatan dan Keselamatan ini terpakai kepada semua bakal dan pekerja semasa syarikat serta orang luar di mana-mana cawangan LEM (cth, sukarelawan, kontraktor, perunding).

TENAGA KERJA DAN TUMPUAN MANUSIA

Pemimpin dan kakitangan menyumbang secara aktif kepada prinsip dasar keselamatan dan berusaha untuk mengekalkan tahap kesedaran dan pengetahuan yang tinggi dalam semua aspek berkaitan keselamatan.

SISTEM PENGURUSAN KESELAMATAN

Kami memerlukan sistem pengurusan keselamatan yang berkesan di setiap PDC untuk memastikan bahawa pengenalpastian dan pengurangan risiko adalah teras kepada pendekatan pengurusan kami. Cita-cita kami adalah untuk mengelakkan kematian, penyakit pekerjaan dan kecederaan di tempat kerja.

Tahap pengurusan tertinggi mengikuti data tentang bilangan insiden dan kemalangan yang dilaporkan untuk setiap PDC.

PENGURUSAN

Pengurusan bertanggungjawab untuk mencegah insiden, kecederaan dan penyakit di tempat kerja. Ia akan menyediakan sokongan peringkat atasan bagi inisiatif program keselamatan dan akan mempertimbangkan semua cadangan pekerja untuk mencapai tempat kerja yang lebih selamat dan sihat.

PENYELIAAN

Penyelia bertanggungjawab untuk melatih pekerja dengan amalan kerja selamat. Mereka mesti menguatkuasakan peraturan keselamatan syarikat dan berusaha untuk menghapuskan keadaan berbahaya. Penyelia hendaklah memimpin usaha keselamatan melalui teladan.

AJK KESELAMATAN

Jawatankuasa keselamatan termasuk wakil majikan dan pekerja yang bertanggungjawab mengesyorkan penambahbaikan keselamatan dan kesihatan di tempat kerja. Jawatankuasa ini juga bertanggungjawab untuk mengenal pasti bahaya dan amalan kerja yang tidak selamat, menggalakkan pencegahan insiden dan membantu syarikat menilai program pencegahan kemalangan dan penyakit.

PEKERJA

Semua pekerja dijangka dan digalakkan untuk mengambil bahagian dalam aktiviti program keselamatan dan kesihatan termasuk yang berikut: melaporkan keadaan bahaya, amalan kerja tidak selamat dan kemalangan dengan segera kepada penyelia mereka atau wakil jawatankuasa keselamatan. Mereka dijangka memakai peralatan perlindungan diri yang diperlukan; dan mengambil bahagian dalam dan menyokong aktiviti jawatankuasa keselamatan.

PENGURUSAN KESELAMATAN KONTRAKTOR

Sesiapa sahaja di premis LEM, termasuk kontraktor, mesti mematuhi keperluan keselamatan yang sama seperti pekerja langsung kami, dan perlu memenuhi piawaian latihan keselamatan kami.

Kami mengharapkan setiap individu – pekerja atau kontraktor – bertanggungjawab untuk keselamatan mereka sendiri, dan untuk salah seorang rakan sekerja mereka.

AKIBAT DISIPLIN

Pekerja harus mematuhi arahan kesihatan dan keselamatan dan akan bertanggungjawab apabila mereka tidak melakukannya. Tindakan tatatertib akan diambil, jika perlu, yang boleh mencapai pekerjaan apabila pekerja secara konsisten mengabaikan peraturan kesihatan dan keselamatan.

Adalah menjadi tanggungjawab semua orang untuk menyumbang kepada tempat kerja yang sihat dan selamat.

Geneva,



Frank Rehfeld

Ketua Pegawai Eksekutif